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Saksliste 
 

Sak 10/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste godkjent. 

Sak 11/22 Godkjenning av referat fra forrige møte  

Referat godkjent. 

Sak 12/22 Aktuelt fra instituttene 

K2: 

Eva Gerdts har fått hjerteforskningsprisen. I tillegg har hun fått midler fra 

Godvik sanitetsforening. Pål Njølstad har fått Trond Mohn senter. Videre 

er han i intervjurunde for SFF. CAMRIA senteret skal ha 

åpningsseremoni 30.mai. Forskere har sendt søknader til Kreftforeningen 

og Novo Nordisk fonden. Det er ansatt ny leder på Metabolomikk 

plattformen Paal Methly. Det har vært avholdt workshop i EU søknader 

som flere av instituttets forskere deltok på. Ellers er det altfor lang 

saksbehandling på ansettelsene og vi mister gode folk.  

 

IKO:  

Instituttet har fått ny laser mikroskop. Åpningen av TOR er utsatt. En 

koordinatorsøknad er sendt til EU. Det planlegges workshop i tissue 

engineering. En forsker ved instituttet har deltatt i Abels tårn. Sammen 

med Ramune har de arrangert seminar for førsteamanuensiser. De 

kommer til å mangle folk snart.  

 

K1: 

K1 venter 5-6 søknader til Kreftforeningen og minst 1 til Novo Nordisk 

Fonden. To søknader er sendt inn til KLINBEFORSK. Instituttets dag 

måtte avlyses i januar pga. COVID og er nå fastsatt til andre halvdel av 

september. Vedrørende en vitenskapelig stilling tilknyttet Dyreavdelingen 

så er den sakkyndige vurderingen mottatt og sendt ut til søkerne for 

kommentarer. Instituttet planlegger å gjennomføre intervjuer og ha 

innstillingen klar i løpet av juni måned.  

 

IGS: 

To forskere skal til intervju for SFF. Det er kommet signaler om at 

TRACE senteret får TMS midler. De jobber sammen med Ramune med å 

identifisere personer til EU der Ramune har funnet passende utlysninger 

til flere ved IGS. Steinar Hunskår har vært ekspertvitne i britisk 



parlament. De har arrangert instituttets dag for første gang på lenge. Det 

ble et bredt arrangement med aktivitet for alle.  

 

IBM: 

Instituttet har lyst ut to førsteamanuensisstillinger forbeholdt søkere med 

medisinsk bakgrunn. Søkerne har generelt sett svake CVer. Kommentar: 

Vi burde få på plass en avtale med sykehuset om at de ansetter en 

rekruttert lege. I tillegg hadde det vært nyttig å kunne lyse ut som 

innstegsstilling for å kunne hente inn unge lovende og gi de mulighet til å 

bygge seg opp.  

IBM har arrangert instituttets dag med innlegg fra de som har hentet inn 

midler og info om pedagogikk. Det er generelt misnøye om innhenting av 

midler fra Helse Vest til basale fag. Det er nesten blitt umulig.  

 

Sak 13/22 Infrastrukturarbeid ved UiB  

Marit informerer om infrastruktur og viser hva UiB sentralt tenker. 

Gottfried ønsker å belyse viktigheten av infrastruktur og hva det koster. 

Infrastruktursakene er nå løftet til Forskningsutvalget. NFR støtter sterkt 

allerede pågående initiativ. UiB er kun valgt til å koordinere ELIXIR. 

Ønsker vi å lede flere store infrastrukturer? Bør fakultetet ha en større 

rolle i disse prosessene? Silke Appel er vår representant fra MED og vil 

sitte i arbeidsgruppe ved UiB. Gruppen skal bl.a. utarbeide overordnede 

rammer for utvikling av et veikart for infrastruktur for UiB. Oslo jobber mer 

systematisk med dette. Viktig å huske på at infrastruktur ikke bare er 

store maskiner. Ønsker vi å lede disse ved MED? Hvordan skal vi 

posisjonere oss? 

Sak 14/22 Hva skjer i Forskningsrådet? 

Det diskuteres om at forskere må reagere, f.eks. ved å organisere 

demonstrasjoner i hele landet. Det er nesten umulig å holde motet oppe. 

Alternativene med nulldekningsbidrag prosjekt koster instituttene, 

infrastrukturutlysningen forskyves, NFR kan en ikke søke om. Skal vi vri 

oss mot EU i 2023? Nøkkelen er Stortinget – må få et unntak i Stortinget 

for å gjøre NFR mer fleksible. Et problem er at det er lite penger til fri 

forskning. Bør vi bruke mer tid på lobbying? 

Sak 15/22 Eksportkontrollforskriften  

Jorunn Hvalby informerer at EU innfører lisenskrav for kunnskap som kan 

tjene militære formål. Våre laboratorier har noe som potensielt kan 

misbrukes i militær sammenheng. Det er kommet forslag om generell 

lisens for NATO land som varer i mange år. Individuell lisens for Iran, 

Russland, Kina + mange udefinerte land. Rekrutteringene han forsinkes. 

Men det er ikke det som er vanskelig. Det meste av det vi gjør må man 

potensielt søke lisens om.  

Innspill: Veileder er ikke forståelig. UD insisterer på en definisjon av 

grunnforskning som ikke er riktig. Vi må også vurdere å søke om en 

generell tillatelse for et fakultet.  

Hvem har ansvar, forskeren som utvikler metoden eller den som bruker 

metoden? Vi bør prøve å holde stipendiater utenfor prosjekt som kan 

skape problemer.  

En slik innføring kan ramme mange. Hva betyr metodeutvikling? Marit og 

Øyvind Frette ved MatNat skal sammen med pro-rektor Benedicte skrive 



et høringssvar som sendes rundt til innspill. Vi må forsøke å snevre inn 

og gjøre det konkret nok til at de får noe ut  av det.  

Sak 16/22 Handlingsplan for infrastruktur 

Handlingsplan for infrastruktur er nesten fullstendig og alle kommer til å 

få den tilsendt til gjennomgang.  

Sak 17/22 Orienteringssaker 

• ERC måltall – presentasjon vedlagt 

FIA opererer med måltall for ERC. Marit ønsker å ta møte med 

instituttleder, forskningsleder og rådgiver for hvert institutt. Vi må også få 

på plass en prosess og rutine med UiB sentralt. Dette vil kunne bidra til 

bedre rolleavklaring til lokal og sentra rådgiverstøtte. 

• Publiseringstall - Det medisinske fakultet – Vitenskapelig publisering 

ved Universitetet i Bergen (uib.no) 

Marit viser publiseringsinformasjon som er tilgjengelig ved 

Universitetsbiblioteket. En kan få informasjon for fakultetet i sin helhet og 

for instituttnivå.  

 Eventuelt 

Ruth ønsker å sette startpakker til fast vitenskapelig ansatte på agenda 

for neste gang. Kan vi få på plass en innsparing for en startpakke fra 

instituttets side? 

 

https://bibliometri.w.uib.no/det-medisinske-fakultet/
https://bibliometri.w.uib.no/det-medisinske-fakultet/

